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根管治療注意事項

１.

２.  

３.

４.

５.

６.

治療後，1～2天若有輕微不適情況，可服用鎮痛劑緩解疼痛，
若疼痛加劇請速回門診處理。

治療中，盡量避免用該牙咀嚼硬的食物。

根管治療須依醫師指示前來門診至根管封填完成才是根管治
療處理程序完成。

治療中若半途而廢，會造成根管治療失敗，並引起疼痛。

根管治療完成後，牙齒會變的教較脆弱，且顏色會與正常牙齒
不同，建議裝上牙套以免牙齒斷裂及保持美觀。

請保持良好口腔衛生習慣，並每半年定期回診檢查。

若有其他特殊問題，無法自行處理請速到本院或來電詢問。  
牙科專線：(08)832-0020、(08)832-9966轉分機3062
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Precautions for 
Root Canal Treatment (RCT)

Tel：(+886) 8-8320020；(+886) 8-8329966 ext. 3062 
Add： No.210, Sec. 1, Zhongzheng Rd., Donggang Township, Pingtung 
County 928, Taiwan (R.O.C.)     

１. 1~2 days after treatment, if you feel slightly discomfort or pain, you could 
take pain killer to relief ; However, if the pain or discomfort is getting 
worse, please visit OPD for further evaluation and treament

2. During the course of RCT, please try to avoid chewy food

3. The complete course of RCT should follow the appointment till the root 
canal filling is done

4. If you quit the treatmet in the middle of course, it will cause RCT to fail and 
pain

5. Generally, the teeth after RCT will be more fragile and the color will be 
different to healthy teeth as well. Therefore highly recommend to consider 
further prosthesis treatment (ex: single crown) to protect it and for better 
esthetic concern

6. Keep the good oral hygiene and keep OPD follow up at least twice per year

7. If you need more information, please feel free to contact with us or visit 
OPD to check up personally


